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De jeugd is er vandaag niet, maar de jeugd heeft de toekomst en namens hun ouders sta ik hier 

Onze jeugd, die opgroeit in een wereld waarin duurzaamheid, groen en veiligheid zo belangrijk is. 

Een wereld waarin kinderen steeds meer gemotiveerd moeten worden om te bewegen, naar buiten 

te gaan. Beeldschermen waarop alles te zien is, trekken kinderen meer dan buiten zijn. Kinderen 

hebben steeds vaker overgewicht en steeds meer moeite met bewegen. Het verkeer neemt toe en 

de sociale samenhang wordt steeds minder, wat vraagt om extra veiligheidsmaatregelen. 

We hebben een kans, een prachtige kans om een plan te maken voor het hart van Abbekerk voor de 

komende 40 jaar. Wij als ouders hebben daar dromen over.  

Een droom van 1 gebouw met alles onder 1 dak, waar kinderen als vanzelf door kunnen stromen van 

kinderopvang naar school. Waar ruimte is om te gymmen, ruimte voor voorstellingen en waar de 

luchtkwaliteit optimaal is. Waar volop uitdagende buitenruimte is, met groen, waar kinderen ook 

buiten les kunnen krijgen. 

Een droom van duurzaamheid, een gebouw dat optimaal benut wordt met multifunctionele ruimtes, 

wat maakt dat het minder energie kost om het te bouwen en verwarmen. 

Een gebouw met alles onder 1 dak, medici, sport en recreatie, waar de hele dag en avond geleefd 

wordt. Een gebouw wat veilig te bereiken is voor jong en oud. Een gebouw dat de komende 40 jaar 

flexibel in kan spelen op de demografische ontwikkelingen, die nog wat onzeker zijn, omdat er veel 

vraag is naar woningen, maar nog niet zoveel gebouwd kan worden.  

Onze droom werd ruw verstoord door de plannen om een apart dorpshuis te bouwen, los van de 

kindfuncties, en alle kinderopvang op school onder te brengen. Een dorpshuis, die overdag praktisch 

leeg zal staan, maar niet veilig en snel bereikbaar is voor onze kinderen. Een dorpshuis waarin onze 

generatie volwassenen en kinderen, hoe jammer ook, bijna niet zal komen. Een schoolplein dat 

ruimte in moet leveren, voor kinderopvang, peuterspeelzaal en parkeerplaatsen  en niet meer 

gebruikt kan worden om te voetballen na schooltijd. Een school die, door toegenomen verkeersdruk, 

nog minder veilig te bereiken zal zijn. 

Het zou een gemiste kans zijn om niet alle sportverenigingen mee te nemen in het plan, zodat dat 

van iedereen wordt. Het is een gemiste kans dat school niet is meegenomen in de plannen. Wij zien 

kansen, we hebben ideeen. Misschien is het goed om te wachten met de plannen tot het 

realiseerbaar is, alles onder 1 dak op een veilig te bereiken locatie mét groene uitdagende 

buitenruimte, maar we hebben dit graag over voor onze dromen.  
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